
Протокол
звітування директора Дубровицького  ЗЗСО  І-ІІ ступенів

 Івано-Франківської селищної ради
перед педагогічним колективом та громадськістю

                                                                                                від 23.06.2023 н.р.
 

ПРИСУТНІ: 21 чол.
–  представники педагогічного колективу
–  представники громадськості
–  батьки
–  учні

Порядок денний :

1.Вибори голови та секретаря конференції.
2.Звітування директора школи Анни Манівської про свою діяльність перед
педагогічним  колективом  та  громадськістю  щодо   організації  освітнього
процесу  у  навчальному  закладі,  ужиті  керівником  заходи  щодо  зміцнення
матеріальної  бази  школи,  залучення  додаткових  джерел  фінансування  та  їх
використання,  ужиті  заходи  щодо  забезпечення  закладу  кваліфікованими
педагогічними кадрами, залучення педагогічної та батьківської громадськості,
співпрацю з громадськими організаціями.
3.Виступи членів педагогічного колективу, батьківської громадськості.
4.Оцінювання діяльності  керівника  школи шляхом  таємного  голосування
членами педагогічного колективу , батьківського комітету за результатами звіту
керівника.
 
Вибори голови та секретаря конференції.
Пропозиція:
головою конференції обрати вчителя початкових класів  – В. Наумко, 
секретарем – вчителя української мови та літератури      –   Н.  Порохнавець
Результати голосування: одностайно
 
Вибори лічильної комісії.
В. Наумко  повідомила присутнім про необхідність обрання лічильної комісії.
Було запропоновано обрати лічильну комісію у складі 3 осіб:
О. Бубняк
М. Калита
Ю. Лесенко
Результати голосування: одностайно
 
1. Слухали: звіт директора школи А.  Манівської, у якому вона проаналізувала
свою діяльність в 2022-2023 навчальному році ( звіт  додається ).
 
Анна  Теодорівна  проінформувала про:
Організацію освітнього процесу в школі:



Забезпечення кваліфікованими педагогічними кадрами.
Методичну роботу.
Рівень навчальних досягнень учнів у школі.
Роботу з обдарованими дітьми.
Виховну роботу.
Соціальний захист дітей.
Охорону праці в школі.
Матеріально-технічну базу, потреби.
Завдання на 2023-2024 навчальний рік.
(звіт додається)
2.Виступили: - представник трудового колективу О. Кульчицька
                      - мати учнів  О. Куликова 
3.Слухали:  голову конференції  В.  Наумко, яка підвела підсумок звітування і
запропонувала взяти участь в голосуванні.
Виступила: О. Бубняк, яка повідомила присутніх про результати голосування.
 
Результати таємного голосування (за кількістю зданих бюлетенів):
«задовільно» – 2 голоси
«задовільно з моральним заохоченням» – 3 голоси
«задовільно з матеріальним заохоченням» – 16 голосів
«незадовільно» – 0 голосів
 
Ухвалили:
1.Визнати  роботу  директора  закладу   А.  Манівської  –  задовільною  з
матеріальним заохоченням.
2.Довести рішення до відома відділу освіти, культури, молоді та спорту Івано – 
 Франківської селищної ради.

Голова конференції:                           В.  Наумко
Секретар конференції:                       Н.  Порохнавець


